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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az oka annak, hogy januárban nem a megszokott 
időben érkeztek meg a nyugdíjak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019. január 11-e nevezetes napként vonul be a magyar nyugdíjrendszer történetébe, hiszen ezen a
nap reggelén nem érkezett  meg a várt  időben a nyugdíj.  A jogszabályok szerint ezen a pénteki
napon, a rendszer alapvető működése folytán, reggel kellett volna megérkeznie a nyugdíjaknak azok
számára, akik azt folyószámlájukra kérik és nem postai kifizetés útján.

Mindezek miatt kérdezem:

- Pontosan mi az oka, annak, hogy januárban nem a megszokott módon és időben érkeztek meg a
nyugdíjak az érintettek számláira?

- Ki a felelős a történtekért?

- Miért nem kért elnézést a kormány vagy valamely tagja, vagy az Államkincstár vezetője, azért
hogy hibáztak?

- Ha valóban az értéknap elírása okozta a problémát, hogyan tudták mégis megoldani azt, hogy
napközben megtörténjen az utalás? Milyen szabályozás tette lehetővé, hogy mégis azon a napon,
délután utalja el az Államkincstár az ellátásokat illetve, hogy a bankok azt jóváírják az ügyfelek
számláin?

-  Ha nem történt  volna  azonnali  országos felháborodás  mind a  sajtó,  mind az ellenzéki  pártok
részéről,  akkor  nem  tettek  volna  semmit,  akkor  csak  14-én  utalták  volna  el  az  ellátásokat  a
bankokhoz?

Tisztelettel várom válaszát!



Budapest, 2019. január 16.

Korózs Lajos

(MSZP)
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